
 

 

 

MOTIE 

II.M.1 

 

Onderwerp: veilig duurzaam verlicht fietsen  

 

De raad van de gemeente Weert in vergadering bijeen d.d. 7 november 2019, 

Overwegende dat: 

• fietsen veiliger en gemakkelijker moet kunnen; 

• wachttijden voor fietsers bij verkeerslichten beperkt moeten zijn; 

• fietsen bovendien schoon en gezond is en het kan een oplossing zijn voor gemeentelijke 

verkeersuitdagingen; 

• verkeersveiligheid en sociale veiligheid daarbij van belang zijn; 

• drukke fietsverbindingen verkeersveiliger ingericht moeten worden;  

• fietspaden die veel gebruikt worden, daarom goed en duurzaam verlicht moeten worden; 

• er nieuwe technologieën zijn ontwikkeld waardoor fietspaden duurzaam verlicht kunnen 

worden, energie kunnen opwekken en op een andere manier belicht kunnen worden. 

 

Draagt het College op: 

 

In de uitwerking van het GVVP op te nemen dat fietspaden die veel gebruikt worden, goed en 

duurzaam verlicht worden. 

 

En gaat over tot de orde van de dag, 

 

Fractie D66,            Fractie PvdA, Fractie DUS Weert, 

L. Steinbach            F. Kadra  C. Beenders-van Dooren 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Besluitvorming: ingetrokken. 



 


